
InvitatZIUA:  Buna ziua! Astept intrebarile d-voastra!  

Anon7465: buna ziua! care este urmatorul proiect de regie? ce planuri aveti pentru viitor? 

InvitatZIUA:  Proiectele sunt mai multe, depinde care drum se va deschide mai clar. De mult ma bate un 

gand sa fac o dramatizare dupa un text de Durrenmatt. De asemenea, imi place si am pastrate cateva 

texte de autori romani contemporani, dar selectia se face greu pentru mine. Fiecare text, fiecare idee 

pentru un spectacol trebuie sa creasca, nu te poti apuca de un spectacol... asa, ca am citit un text. Asta 

pentru ca nu-mi place sa pun in scena un text, nu asta e rolul regizorului, atunci ar fi telenovela. 

Anon7465: Veti mai lansa vreo piesa de teatru underground? 

InvitatZIUA:  Da, cu siguranta. M-as bucura sa pot beneficia si de un spatiu adecvat. 

Anon7465: multumesc. mult succes! 


